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MEMORIE VAN TOELICHTING 

Zitting van 4 juni 2019 

 

OPENBARE ZITTING 

1. Proces-verbaal van de gemeenteraadszitting van 14 mei 2019 - goedkeuring. 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om goedkeuring te verlenen aan het proces- 

 

2. Inbreng verlichtingstoestellen, lichtbronnen en steunen - goedkeuring aanbod openbare 

verlichting door de distributienetbeheerder Gaselwest en kennisneming bijhorend reglement. 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om kennis te nemen van het reglement ‘Fluvius Openbare 

verlichting en diensten door de distributienetbeheerders aan lokale besturen’, zoals opgesteld en 

goedgekeurd door de Raad van Bestuur van Gaselwest in zitting van 8 mei 2019. 

 

Aan de gemeenteraad wordt tevens gevraagd om zijn goedkeuring te hechten aan de 

beheersoverdracht inzake de verlichtingstoestellen, lichtbronnen en steunen en desgevallend de 

semi-openbare verlichtingsinstallaties, daaraan verbonden de automatische overdracht van de 

eigendom van de in de toekomst nog op te richten verlichtingstoestellen, lichtbronnen en steunen en 

desgevallend de semi-openbare verlichtingsinstallaties. 

 

En bijgevolg tevens zijn goedkeuring te hechten aan de uitbreiding van de huidige aansluiting van de 

stad bij de opdrachthoudende vereniging Gaselwest voor de activiteit openbare verlichting 

(verlichtingstoestellen, lichtbronnen en steunen) en diensten als onderdeel van ‘licht als 

dienstverlening’ en zo deel te nemen aan het aanbod Fluvius Openbare verlichting (inclusief het 

energieverbruik van de openbare verlichting) en de opdrachthoudende vereniging te verzoeken om de 

‘aanvaarding van de uitbreiding van deze aansluiting’ voor te leggen aan de eerstvolgende algemene 

vergadering. 

 

 

3. Stad Wervik - jaarrekening 2018 - vaststelling. 

Bij de opmaak van het meerjarenplan 2014-2020 werden drie prioritaire beleidsdoelstellingen bepaald. 
Over die prioritaire doelstellingen moet gerapporteerd worden aan de gemeenteraad naar aanleiding 
van de vaststelling van de jaarrekening.  
 
De jaarrekening bestaat uit: 

1. De beleidsnota met de doelstellingenrealisatienota 
2. De financiële nota  
3. Samenvatting van de algemene rekeningen 

 

 
 

 

4. Jaarrekening 2018 van het OCMW - kennisname. 

De gemeenteraad wordt in kennis gesteld van de jaarrekening 2018 van het OCMW van Wervik. 

 

5. Kerkfabriek Sint-Medardus - rekening 2018 - advies. 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om gunstig advies uit te brengen in verband met de rekening 

2018 van het kerkbestuur Sint-Medardus te Wervik. 

 

Deze rekening sluit af met: 
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- overschot exploitatie:  € 115.723,08  

- overschot investeringen: €           0,00      

 

6. Kerkfabriek Heilig Hart - rekening 2018 - advies. 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om gunstig advies uit te brengen in verband met de rekening 

2018 van het kerkbestuur Heilig Hart te Wervik. 

 

Deze rekening sluit af met: 

 

- overschot exploitatie  €  2.185,57  

- overschot investeringen €  5.437,47      

 

7. Kerkfabriek Sint-Jozef - rekening 2018 - advies. 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om gunstig advies uit te brengen in verband met de rekening 

2018 van het kerkbestuur Sint-Jozef te Wervik. 

 

Deze rekening sluit af met: 

- overschot exploitatie:  € 15.322,75  

- overschot investeringen: €         0,00      

 

 

8. Kerkfabriek Sint-Dionysius - rekening 2018 - advies. 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om gunstig advies uit te brengen in verband met de rekening 

2018 van het kerkbestuur Sint-Dionysius te Geluwe. 

 

Deze rekening sluit af met: 

 

- overschot exploitatie  € 88.054,11  

- overschot investeringen €   2.210,55      

 

9. Wegenwerken diverse jaren - 2018 - verrekening 3 - goedkeuring. 

Historiek : 
 
De ontwerpopdracht voor de opdracht “Wegenwerken diverse jaren - 2018” werd gegund aan Group D 

Engineering, Gentsestraat 79 te 8530 Harelbeke. 

 

In het kader van deze opdracht werd een bestek met nr. WEG/022/2018/001 opgesteld door de 

ontwerper, Group D Engineering, Gentsestraat 79 te 8530 Harelbeke. 

 

De gemeenteraad verleende in zitting van 17 april 2018 goedkeuring aan de lastvoorwaarden, de 

raming en de plaatsingsprocedure van deze opdracht, met name de openbare procedure. 

 

Het college van burgemeester en schepenen besliste in zitting van 23 april 2018 de 

plaatsingsprocedure te starten. 

 

De offertes dienden het bestuur ten laatste op 4 juni 2018 om 14.00 uur te bereiken. 

 
Het college van burgemeester en schepenen verleende in zitting van 13 augustus 2018 goedkeuring 

aan de gunning van de opdracht “Wegenwerken diverse jaren - 2018” aan DE VRIESE RAF NV, 

OUDE HIERWEG 17 te 8851 ARDOOIE tegen het nagerekende inschrijvingsbedrag van € 342.660,24 

excl. btw of € 414.618,89 incl. 21% btw (€ 71.958,65 Btw medecontractant). 
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Het college van burgemeester en schepenen verleende in zitting van 4 februari 2019 goedkeuring aan 

verrekening nr. 1 zijnde de termijnsverlenging van 15 werkdagen. 

 

Het college van burgemeester en schepenen verleende in zitting van 1 april 2019 goedkeuring aan 

verrekening 2 voor een bedrag in meer van € 6.900,00 excl. btw of € 8.349,00 incl. 21% btw. 

 
 
 Toelichting bij verrekening nr. 3 
 
 
Post nr 2 : affrezen asfalt diepte 4 cm  :    1.750 euro 
Tijdens de uitvoering werden op verschillende plaatsen vastgesteld dat bij normaal afrezen de 
spoorvorming niet zou weggewerkt zijn. Er werd beslist om deze buitengewone vervormingen weg te 
werken. Voornamelijk in de Busbekestraat werd de bolle kruin over een grotere oppervlakte 
afgefreesd.  
 
Post nr 3 : affrezen asfalt op diepte 10 cm    1.980 euro 
Tijdens de uitvoering werden op verschillende plaatsen vastgesteld dat bij normaal afrezen de 
spoorvorming niet zou weggewerkt zijn, er werd dieper afgefreesd, dit was voornamelijk in bochten en 
voor de woningen Hagelstraat Artoisstraat. Op deze manier kon men een vlotte toegang verzekeren 
tot de aangelanden alsook de afwatering. 
  
Post nr 12 : afvoer van slechte grond    10.000 euro 
Tijdens de uitvoering werden op verschillende plaatsen slechte grond vastgesteld. Hierbij werd een 
grondverbetering toegepast, wat resulteerde in dieper uitgraven.  
 
Post nr 14 steenslag type IA      16.000 euro 
Tijdens de uitvoering werd “ matrasvorming” vastgesteld in de Busbekestraat thv de huisnr 8-12 en in 
de Artoisstraat. Ten gevolge van deze slechte grond werd de niet gebonden steenslag vervangen 
door een steenslag met cement gebonden  
 
Post nr 19 : profileerlaag asfalt 2-4 cm    83.200 euro 
In de Busbekestraat was het baanprofiel extreem weggezakt. Dit euvel was ook aanwezig in de 
Hagelstraat ( korte binnenbochten en opritten) en in de Artoisstraat ( begin en ter hoogte van de 
gebouwen van de hoeve op de linkerkant). De vergadering heeft beslist om deze “ zakken “ volledig 
weg te werken door extra profileerlagen aan te brengen.  
 
Post nr 22 : Toplaag 4 cm asfalt      18.750 euro  
in Busbekestraat Hagelstraat waren de grasbermen letterlijk vastgekleefd aan de weg ( gezien 

jarenlang geen onderhoud). Bij machinaal wegnemen van de grasbermen bleek de straat 

fundering/asfalt aan beide zijden 35 cm breder te zijn. De vergadering besliste om de volledige 

breedte van de bestaande fundering te benutten. 

 

Totaal onvoorziene posten (OP-posten)     31.610,45 euro 

 

Hier zijn o.a. opgenomen : proeven, bijkomende doorsteken, regiewerken en afwerkingen op 

verschillende locaties 

 

 

Algemeen totaal van deze verrekening 163.290,45 euro excl. BTW 197.581,44 euro incl. BTW 

 

10. Samenstelling van de raad van bestuur van de stedelijke sportraad - kennisname. 

De gemeenteraad wordt in kennis gesteld van de samenstelling van de raad van bestuur als 

afvaardiging van de stedelijke sportraad (adviesorgaan): 

Sportzaal Ter Linde: Els Dejonghe en Gery Vercruysse  
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Individuele sporter/ sporten: Dries Verhaeghe  

Sportzaal De Pionier: Leen Ameye en Hannes Decorte 

Gemotoriseerde sporten: Nadine Stroobants  

Seniorsporten: Frans Malengier  

Wielersport en wielertoeristen: Albin Decorte  

Gevechtsportclubs: Lieve Demyttenaere  

Vertegenwoordiger scholen: Lies Vermont 

Dierensporten: Dieter Ducoulombier 

Voetbal: Ronny Vantomme 

Zwembad Ter Leie: Pieter Boens 

Deskundigen: Pol Breine en Bernard Verhaeghe 

 

 

11. Jaarrekening 2018 en  jaarverslag 2018 van de interlokale vereniging Gewestelijke 

Sportwerking - goedkeuring. 

Aan de gemeenteraad wordt het volgende gevraagd : 

 

 Goedkeuring te verlenen aan de rekening van het jaar 2018 van de interlokale vereniging  
Gewestelijke Sportwerking – GSW. Deze rekening sluit met een positief saldo van € 8.839,50. 

 

 Goedkeuring te verlenen aan het jaarverslag 2018 van de interlokale vereniging Gewestelijke 
Sportwerking – GSW. 

 

 Bij de bespreking van dit jaarverslag de werking positief te evalueren. 
 

 

12. Interlokale vereniging Gewestelijke Sportwerking - aanstellen van een vereffenaar - 

goedkeuring. 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om zich akkoord te verklaren met de beslissing van de 

Gewestelijke Sportwerking om de heer Jozef Noppe, sportpromotor van de gemeente Wevelgem, aan 

te stellen als vereffenaar naar aanleiding van het ten einde komen van deze vereniging. 

 

13. Erkenning LOK - Lokaal Overleg Kinderopvang - goedkeuring. 

Het lokaal overleg kinderopvang is een officieel adviesorgaan van Stad Wervik.  

Het brengt iedereen samen die betrokken is bij de opvang van kinderen: ouders, de opvang, scholen, 

jeugdwerk,….  

Dit lokale netwerk geeft advies aan het lokaal bestuur over haar beleid en de uitbouw van 

kinderopvang in de gemeente. 

 

Het lokaal bestuur bepaalt de samenstelling van het Lokaal Overleg Kinderopvang op maat van de 

lokale situatie. De gemeenteraad neemt hierover de eindbeslissing. 

 

Samenstelling algemene vergadering LOK  

 

E = Effectief, P= Plaatsvervangend 

Graankorrel:      E: Chris Vandamme   P: Christophe Verleene 

Horizon en Vlier:    E: Stephanie Lagaey   P: Frederiek Berton  

Buurtwerking De kier:    E: Rosemarie Dewilde  P: Veronique Verhelst   

Jeugddienst:     E: Rein De Jongh   P: Renzo Demeulenaere  
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Felies:     E: Pauline Van Ooteghem P: Katrien Vandamme 

Wieltjeshove:    E: Kimberley Volckaert  P: Ann Mortier  

Reddy Teddy    E: Deborah Hamers  P: Celine Debels 

Sloeber:    E: vacant   P: vacant  

Zelfstandige Sloebernijn   E: Mario Vlerick  P: Sherina Evaert 

 

Kandidaat voorzitter: 

Voorzitter:     Johan Carnel 

 

Kandidaat secretaris: 

Secretaris:    Rein De Jongh (Jeugdambtenaar van de stad) 

 

 

14. Hersamenstelling GECORO (Gemeentelijke Commissie voor Ruimtelijke Ordening) 2019-

2024 - goedkeuring. 

 

Na installatie van de nieuwe gemeenteraad wordt er een voorstel tot hersamenstelling van de GECORO 
gemaakt. De samenstelling van de GECORO zal gebeuren conform de gemeenteraadsbeslissing dd. 
04/02/2014. Deze samenstelling werd bevestigd bij collegebeslissing dd. 20/05/2019. 

De samenstelling van de GECORO is als volgt: 

De GECORO bestaat uit 13 leden en 12 plaatsvervangers. Daarvan dienen er 6 erkend te zijn als 
deskundigen in de ruimtelijke ordening en stedenbouw en 7 leden als vertegenwoordigers van de 
maatschappelijke geledingen. 

De verschillende maatschappelijke geledingen en de verschillende politieke fracties werden per brief 
uitgenodigd om iemand af te vaardigen. Daarnaast werd ook een open oproep gelanceerd voor 
deskundigen, via de website van de stad, sociale media en de stadskrant Waarheen. Deze periode liep 
van halfweg maart tot 26 april. 

 

15. Mobiliteitscommissie - nieuwe samenstelling 2019-2024: werkwijze. 

Bij de aanvang van een nieuwe bestuurstermijn wordt de gemeentelijke mobiliteitscommissie (verder 

MOBCOM) opnieuw samengesteld. 

 

De MOBCOM  is een niet-bindend adviesorgaan die adviezen formuleert aan het college van 

burgemeester en schepenen over thema’s zoals verkeer en mobiliteit. 

 

Het college besliste in zitting dd. 13/05/2019 om de samenstelling en werking te veranderen. Inspiratie 

voor de verandering wordt gehaald uit de werking van de GECORO (Gemeentelijke Commissie voor 

Ruimtelijke Ordening). Enige verschil is dat de werking van dit laatste adviesorgaan volledig decretaal 

is bepaald, terwijl de MOBCOM vrij in te vullen is. 

 

Een aantal belangrijke principes worden vanuit de GECORO overgenomen: 

 

- Onder de deskundigen wordt een voorzitter verkozen 
- Per politieke fractie wordt 1 effectief lid en 1 plaatsvervangend lid afgevaardigd 
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- De schepen bevoegd voor mobiliteit is van rechtswege lid van de MOBCOM 
- Er wordt getracht om een zeer divers geheel aan verenigingen en organisaties te betrekken bij 

de samenstelling van de MOBCOM als vertegenwoordiging van de maatschappelijke 
geledingen zoals bijvoorbeeld: de brandweer, agentschap wegen en verkeer, de lijn, NMBS, 
handelaars, scholen, cultuurraad, sportraad, jeugdraad, seniorenadviesraad……. 

- De deskundigen en afgevaardigden van de maatschappelijke geledingen zijn stemgerechtigd, 
de afgevaardigden van de politieke fracties zijn dit niet 

- Vanuit de MOBCOM wordt een advies geformuleerd aan het college van burgemeester en 
schepenen. Dit gebeurt bij gewone meerderheid, bij het staken van stemmen beslist de 
voorzitter 

- Van ieder overleg wordt een verslag opgemaakt 
- Na samenstelling van de MOBCOM wordt een huishoudelijk reglement opgemaakt om een 

aantal belangrijke werkafspraken vast te leggen. 
 

 

16. Mobiliteitscommissie - 2019-2024 : afgevaardigden. 

Bij de aanvang van een nieuwe bestuurstermijn wordt de gemeentelijke mobiliteitscommissie (verder 

MOBCOM) opnieuw samengesteld. 

 

De MOBCOM  is een niet-bindend adviesorgaan die adviezen formuleert aan het college van 

burgemeester en schepenen over thema’s zoals verkeer en mobiliteit. 

 

Het college besliste in zitting dd. 13/05/2019 om de samenstelling en werking te veranderen. Inspiratie 

voor de verandering wordt gehaald uit de werking van de GECORO (Gemeentelijke Commissie voor 

Ruimtelijke Ordening). Enige verschil is dat de werking van dit laatste adviesorgaan volledig decretaal 

is bepaald, terwijl de MOBCOM vrij in te vullen is. 

 

Een aantal belangrijke principes worden vanuit de GECORO overgenomen: 

 

- Onder de deskundigen wordt een voorzitter verkozen 
- Per politieke fractie wordt 1 effectief lid en 1 plaatsvervangend lid afgevaardigd 
- De schepen bevoegd voor mobiliteit is van rechtswege lid van de MOBCOM 
- Er wordt getracht om een zeer divers geheel aan verenigingen en organisaties te betrekken bij 

de samenstelling van de MOBCOM als vertegenwoordiging van de maatschappelijke 
geledingen zoals bijvoorbeeld: de brandweer, agentschap wegen en verkeer, de lijn, NMBS, 
handelaars, scholen, cultuurraad, sportraad, jeugdraad, seniorenadviesraad……. 

- De deskundigen en afgevaardigden van de maatschappelijke geledingen zijn stemgerechtigd, 
de afgevaardigden van de politieke fracties zijn dit niet 

- Vanuit de MOBCOM wordt een advies geformuleerd aan het college van burgemeester en 
schepenen. Dit gebeurt bij gewone meerderheid, bij het staken van stemmen beslist de 
voorzitter 

- Van ieder overleg wordt een verslag opgemaakt 
- Na samenstelling van de MOBCOM wordt een huishoudelijk reglement opgemaakt om een 

aantal belangrijke werkafspraken vast te leggen. 
 

In dit dossier worden de verschillende afgevaardigden uit de politieke fracties, maatschappelijke 

geledingen en deskundigen aangeduid, dit als resultaat van een bevraging en publieke oproep. Dit 

geeft dan invullingen aan de MOBCOM binnen de nieuw vastgestelde werkwijze. 

 

17. Nieuw subsidiedossier intergemeentelijke samenwerking 'Kwalitatief Wonen in de 

Grensstreek' 01/01/2020 - 31/12/2025 - goedkeuring. 

Het huidig IGS-dossier “Kwalitatief wonen in de grensstreek” loopt op zijn einde op 31 december 2019 
( 01/10/2018 – 31/12/2019) . Het project werd initieel opgestart op 01 oktober 2009 met Menen, 
Wervik en Mesen. Het intergemeentelijk samenwerken werpt zijn vruchten af en zorgt voor de nodige 
impulsen, wat het lokale woonbeleid ten goede komt. 
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Op 16/11/2018 keurde de Vlaamse Regering het nieuwe besluit over het lokaal woonbeleid definitief 
goed. Hoofdstuk 4 bevat de nieuwe subsidieregeling voor IGS-projecten lokaal woonbeleid voor de 
periode 2020 – 2025. Die regeling vervangt de subsidieregeling van het besluit van de Vlaamse 
Regering van 8 juli 2016 “houdende de subsidiëring van projecten ter ondersteuning van het lokaal 
woonbeleid”. Alle intergemeentelijke samenwerkingsprojecten die tot eind 2019 gesubsidieerd worden 
op basis van het BVR van 21 september 2007 of het BVR van 8 juli 2016, kunnen een doorstart 
maken op basis van het BVR van 16 november 2018.  

Met deze Vlaamse subsidie wil de Vlaamse regering de gemeenten ondersteunen in hun regisseursrol 
en hen stimuleren om intergemeentelijk samen te werken met het oog op de realisatie van de drie 
Vlaamse beleidsprioriteiten voor het lokaal woonbeleid: 
1. De gemeente zorgt voor een divers en betaalbaar woonaanbod afhankelijk van de woonnoden 
2. De gemeente werkt aan de kwaliteit van het woningpatrimonium en de woonomgeving 
3. De gemeente informeert, adviseert en begeleidt inwoners met vragen over wonen. 

Daartoe moeten de deelnemende gemeenten een aantal verplichte activiteiten uitvoeren en ten 
minste tweemaal per werkingsjaar een lokaal woonoverleg organiseren waarop een aantal thema’s 
besproken worden. Zij kunnen desgewenst ook een aantal aanvullende activiteiten uitvoeren. Bij de 
uitvoering van het project moeten de gemeenten voor elk van de drie Vlaamse beleidsprioriteiten voor 
het lokaal woonbeleid bijzondere aandacht besteden aan de meest woonbehoeftige gezinnen en 
alleenstaanden en aan transversale en bovenlokale thema's die raakpunten hebben met wonen. 

Subsidieaanvragen kunnen ingediend worden door intergemeentelijke verenigingen als vermeld in 
deel 3, titel 3, van het decreet van 22 december 2017 over het lokaal bestuur. Uiterlijk op 30 juni 2019 
dient de initiatiefnemer zijn subsidieaanvraag voor de periode 2020-2025 in. 

De gemeente engageert zich tot uitvoering van de activiteiten zoals vermeld in het Besluit van de 
Vlaamse Regering houdende de subsidiëring van het intergemeentelijke projecten ter ondersteuning 
van het lokaal woonbeleid. 

De gemeenteraad wordt in kennis gesteld van het definitief dossier. Aan de gemeenteraad wordt 
gevraagd om het nieuwe subsidiedossier voor de periode van 1 januari 2020 tot en met 31 december 
2025 goed te keuren, en de toelating te geven om op basis van dit dossier bij de Vlaamse 
gemeenschap in naam van de stad Wervik de nodige financiële ondersteuning te vragen. 

 
 

18. Zefier - garantverklaring Strategische Participaties - goedkeuring. 

De stad Wervik heeft via Zefier Strategische Participaties (zoals gedefinieerd in de statuten van Zefier) 

onderschreven die Zefier verkregen heeft na een herstructurering van de Vlaamse 

financieringsverenigingen. 

 

Op het niveau van de Vlaamse financieringsverenigingen werden deze participaties gefinancierd door 

thesauriebewijzenprogramma’s en andere vormen van kredietverlening.  De betrokken deelnemers 

van die financieringsverenigingen hebben zich telkens borg gesteld voor de verbintenissen van die 

financieringsvereniging. 

 

Ook de raad van bestuur van Zefier heeft nu besloten een thesauriebewijzenprogramma op te zetten 

voor de eventuele financiering van (de verwerving van) Strategische Participaties.  Indien een vennoot 

van Zefier aan deze laatste verzoekt voor haar rekening een Strategische Participatie te verwerven, 

financieren of beheren, kan dan voor de financiering gebruikt gemaakt worden van dit 

thesauriebewijzenprogramma.  De raad van bestuur van Zefier meent immers dat een 

thesauriebewijzenprogramma toelaat om met de nodige flexibiliteit en aan de beste marktvoorwaarden 

te voorzien in de financieringsbehoeften van Zefier. 

 

Voor dit nieuwe thesauriebewijzenprogramma heeft de raad van bestuur gekozen om samen te 

werken met Belfius. 
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Belfius heeft vastgesteld dat alle deelnemende gemeenten van artikel 13 van de statuten reeds borg 

staan voor hun deel van de financiering die Zefier heeft aangegaan met het oog op de verwerving 

voor hun rekening van Strategische Participaties en voor het financieren van de ondernemingen 

waarop deze Strategische Participaties betrekking hebben; 

 

Belfius heeft voor het opzetten van het thesauriebewijzenprogramma echter uitdrukkelijk de 

voorwaarde gesteld dat iedere deelnemende stad of gemeente deze waarborg via een uitdrukkelijk 

gemeenteraadsbesluit bevestigt. 

 

 

19. Gaselwest - algemene vergadering van 17 juni 2019 - goedkeuring agenda en vaststelling 

van het mandaat. 

De Algemene Vergadering tevens jaarvergadering van Gaselwest zal plaatshebben op maandag 17 

juni 2019 om 11.00 uur in “De Lissewal”, Bolle Meersstraat 28 te 8906 Elverdinge.. 

 

De agenda is de volgende : 

 

1. Kennisneming verslagen van Gaselwest van de raad van bestuur en van de commissaris over 
het boekjaar 2018. 

2. Goedkeuring van de jaarrekening van Gaselwest afgesloten op 31 december 2018 (balans, 
resultatenrekening, winstverdeling, boekhoudkundige besluiten en waarderingsregels). 

3. Kwijting te verlenen afzonderlijk aan de bestuurders, de leden van de regionale 
bestuurscomités en de commissaris van Gaselwest met betrekking tot het boekjaar 2018. 

4. Evaluatieverslag met betrekking tot de werking van de opdrachthoudende vereniging tijdens 
de vorige 6 jaar en het ondernemingsplan 2019-2024. 

5. Aanbod OV 2.0 – uitbreiding activiteiten. 
6. Statutaire benoemingen. 
7. Statutaire mededelingen. 

 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om de aangeduide vertegenwoordiger te machtigen om deze 

agendapunten goed te keuren. 

 

20. Kennisname overeenkomst nr. 19/32 inzake de mededeling van persoonsgegevens door 

de Kruispuntbank van de Sociale Zekerheid aan de stad Wervik voor de automatische 

toekenning van aanvullende voordelen aan inwoners die recht hebben op een verhoogde 

tegemoetkoming van de verzekering voor geneeskundige verzorging en uitkeringen, met 

toepassing van beraadslaging nr. 11/29 van 5 april 2011 van het sectoraal comité van de 

sociale zekerheid en van de gezondheid zoals gewijzigd op 4 juni 2013 en 5 april 2016. 

De gemeenteraad wordt in kennis gesteld van de overeenkomst nr. 19/32 inzake de mededeling van 

persoonsgegevens door de Kruispuntbank van de Sociale Zekerheid aan de stad Wervik, voor de 

automatische toekenning van aanvullende voordelen aan inwoners die recht hebben op een 

verhoogde tegemoetkoming van de verzekering voor geneeskundige verzorging en uitkeringen, met 

toepassing van beraadslaging nr. 11/29 van 5 april 2011 van het sectoraal comité van de sociale 

zekerheid en van de gezondheid zoals gewijzigd op 4 juni 2013 en 5 april 2016. 

 

21. Convenant toegankelijkheid tussen stad Wervik en Inter - goedkeuring. 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om een ‘convenant toegankelijkheid tussen stad Wervik en 

Inter’ goed te keuren. 

 

Inter is een Private Stichting Toegankelijk Vlaanderen, gevestigd: Belgiëplein 1 te 3510 Hasselt. 
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Inter streeft naar een integraal toegankelijke en inclusieve samenleving zodat iedereen, op een 

gelijkwaardige wijze, volwaardig kan deelnemen aan alle facetten van het leven. 

 

De voorwaarden van de samenwerking worden bepaald door de te ondertekenen convenant. 

 

Door middel van dit convenant verbinden de partijen zich tot een duurzame samenwerking voor de 

realisatie van het toegankelijkheidsbeleid in de stad Wervik. Toegankelijkheid wordt hierbij bekeken in 

de brede zin en vanuit het principe van Universal Design. 

 

De dienstverlening van inter houdt in: 

- Inhoudelijke ondersteuning bij de ontwikkeling van het toegankelijkheidsbeleid, opmaak van 
het toegankelijkheidsplan en begeleiding van de projecten van de opdrachtgever. 

- Toegankelijkheidsadvies op maat voor eigen infrastructuur en evenementen van de 
opdrachtgever. 

- Advies toegankelijkheid bij de aanvragen van stedenbouwkundige vergunning/melding die de 
opdrachtgever behandelt. 

- Screenen van toegankelijkheid 
- Begeleiding van toegankelijke publieksactiviteiten. 
- Ondersteuning met betrekking tot toegankelijkheid van communicatie over de toegankelijkheid 

van de gemeente en/of stad. 
- Vorming op maat. 
- Toegang tot documenten en instrumenten met betrekking tot toegankelijkheid. 
- Helpdesk. 

 

Inter engageert zich tot een regelmatig werkoverleg met de opdrachtgever omtrent de uitvoering van 

dit convenant. 

Jaarlijks wordt op verzoek van één van de partijen een overlegvergadering gepland. Hierin worden 

inhoudelijke en praktische afspraken gemaakt. Hierin worden ook door de opdrachtgever de werken 

voorgesteld om dan te bepalen welke projecten binnen het toepassingsgebied van de convenant 

vallen. Als laatste worden de lopende projecten overlopen en er wordt bepaald welke nieuwe 

evenementen zullen begeleid worden. 

 

Voor de uitvoering van een opdracht door Inter worden er duidelijke prijsafspraken gemaakt.  

De stad Wervik verbindt zich hiermee om jaarlijks voor een minimum bedrag van 750 euro, exclusief 

BTW, af te nemen van Inter. 

 

Dit convenant treedt in werking vanaf ondertekening en wordt gesloten voor onbepaalde duur. 

 

22. Aanvullend agendapunt ingediend door gemeenteraadslid Tom Durnez (CD&V) - 

Interpellatie rond werken Wittepoortlaan / Stampkotstraat en omliggende werven. 

Door gemeenteraadslid Tom Durnez (CD&V) werd het volgend aanvullend agendapunt ingediend : 

 

Interpellatie rond werken Wittepoortlaan / Stampkotstraat en omliggende werven 

 

Het betreft de stand van zaken werken Wittepoorte en daaraan gekoppeld Stampkotstraat, en alsook 

de afwikkeling van hoop aarde Wervikstraat en toekomstig gebruik van deze gronden. 

 

23. Aanvullend agendapunt ingediend door gemeenteraadslid Kristof Vandamme (CD&V) - 

Interpellatie over de verbouwingen aan stadshal Oosthove. 

Door gemeenteraadslid Kristof Vandamme (CD&V) werd het volgend aanvullend agendapunt 

ingediend :  

 

Interpellatie over de verbouwingen aan stadshal Oosthove : 
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In de brief van eind april door de Dienst Vrije Tijd verzonden naar alle verenigingen konden we lezen 

dat het stadsbestuur de intentie heeft om in 2020 het ‘bouwproject stadsdomein Oosthove’ op te 

starten. 

 

Door deze werken zal de stadshal Oosthove voor een onbepaalde duur niet beschikbaar zijn.  Ook 

weten we nu dat de verenigingen stadshal Oosthove nog tot 31 maart 2020 kunnen reserveren. 

 

In de week van 20 mei zouden er verschillende informatievergaderingen plaatsvinden waar de 

aanwezigen de kans krijgen om opmerkingen en/of suggesties door te geven. 

 

Gezien deze belangrijke werken de nodige hinder zullen veroorzaken aan de werking van heel wat 

verenigingen, lijkt het onze fractie nodig om hierover met jullie van gedachten te wisselen. Er zijn 

immers nog heel wat vragen die om verheldering vragen … 

 

 

 

24. Aanvullend agendapunt ingediend door gemeenteraadslid Tom Durnez (CD&V) - 

Interpellatie 'Participatieweek te Wervik, hoge verwachtingen naar deze week toe, dan ook 

graag resultaten, feedback en evaluatie achteraf' - Een open bespreking van de week. 

Door gemeenteraadslid Tom Durnez (CD&V) werd het volgend aanvullend agendapunt ingediend : 

 

Beste, 

 

Graag had ik een interpellatie willen indienen op de gemeenteraad van 4 juni 2019. 

 

Het onderwerp van de interpellatie is : Participatieweek te Wervik, hoge verwachtingen naar deze 

week toe, dan ook graag resultaten, feedback en evaluatie achteraf.”  Een open bespreking van 

de week. 

 

 

VRAGEN, ANTWOORDEN EN MEDEDELINGEN 

25. Vragen, antwoorden en mededelingen. 

Vraag van gemeenteraadslid Nele Leroy (Stadslijst) – Participatieweek in onze stad ‘in 

verandering’ 

 

Door gemeenteraadslid Nele Leroy (Stadslijst) werd de volgende vraag ingediend : 

 

Geachte voorzitter, 

Geachte burgemeester en schepenen, 

 

Graag had ik onderstaande vraag op de agenda van de gemeenteraad gesteld. 

 

In de week van 20/5 hadden we de participatieweek in onze stad ‘in verandering’. 

De verschillende commissies werden uitgenodigd om de visie rond de heraanleg van Oosthove en 

Steenakker en de uitleg over de bouwmeesterscan te krijgen. 

Op donderdag hadden we de dubbele infoavond, - markt en op vrijdag de doorlopende infodag. 

Hiervoor wens ik eerst al een pluim te geven aan Daevy, Sebastian en Liesbeth die deze week in 

goeie banen hebben geleid.  Hun enthousiasme en positieve ingesteldheid zorgden er mee voor dat 

we zo’n week kunnen inrichten. 
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Graag had ik ook daarom vanuit onze fractie de vraag gesteld of er van deze week reeds een 

evaluatie gegeven kan worden.  Hoe was de opkomst, was er directe feedback van de 

geïnteresseerden ?  Indien de feedback wat lauw was, hoe kunnen we hiermee weg om alsnog 

feedback te krijgen ?  Hoe gaan we hiermee vanuit het bestuur verder aan de slag.  Wordt er een 

vervolg aangebreid waar we aan de burger de volgende stappen uit te zetten en uitleg hoe we met 

hun feedback aan de slag gaan ? 

Alvast bedankt om ons over deze eerste participatieweek, hopelijk de eerste in een reeks 

inspraakmomenten, te informeren. 

 

Vraag van gemeenteraadslid Bercy Slegers (CD&V) – Dienstverlening invullen belastingbrief 

 

Door gemeenteraadslid Bercy Slegers (CD&V) werd de volgende vraag ingediend : 

 

Beste, 

 

Ik kwam de laatste weken geregeld mensen tegen die naar het stadhuis waren gegaan om een 

afspraak te maken om de belastingbrief te laten invullen. 

 

Ze deden dit nog lang voordat hun belastingbrief in de brievenbus was gevallen en wat bleek … alles 

was reeds volzet.  Er was geen enkel vrij moment meer waar deze mensen terecht konden in het 

stadhuis voor hulp om de belastingbrief in te vullen. 

 

Ik zag mensen heel wanhopig nadenken : “hoe gaan we dat nu oplossen ?” : ze hebben geen wagen, 

ze hebben geen computer, ook andere instellingen waar ze soms terecht konden zoals de banken 

mogen deze dienstverlening niet meer doen, … 

 

En nu …. 

 

Kan de Stad ervoor zorgen dat er nog meer uren dienstverlening komen in Wervik om de 

belastingbrief in te vullen voor onze mensen hier ter plaatse die zich moeilijk kunnen verplaatsen naar 

de omliggende belastingkantoren in Ieper of Kortrijk ? 

 

Dank u wel. 

Vraag van gemeenteraadslid Bercy Slegers (CD&V) – Project VVSG Participatie 

 

Door gemeenteraadslid Bercy Slegers (CD&V) werd de volgende vraag ingediend : 

 

Beste, 

 

Het was onder andere mede ons voorstel om een project in te dienen ikv de oproep van de VVSG 

naar voorstellen tot participatieprojecten. 

 

Vervolgens hebben we op heel korte termijn ons vrijgemaakt voor een vergadering en voor het 

checken en herschrijven van het project dat werd ingediend op 29 april. 

 

Wij hadden begrepen dat “participatie van de bevolking maar ook van de gemeenteraad” een 

belangrijk actiepunt is van dit nieuw bestuur.  Dat wil zeggen dat ook al wordt dat project niet 

geselecteerd door de VVSG dat we het toch gaan uitrollen. 

 

Er stond zelfs als een eerste actie in nl. eind juni een actie in het kader van duurzaamheid.  Collega’s, 

ik hoorde hier niets meer over als gemeenteraadslid.  Of heb ik iets gemist in mijn mailbox ?  Bij het 

indienen ervan werd gezegd dat we kortelings zouden samen komen hierover.  Er is nochtans nog 

veel werk aan de winkel om wat op papier staat in realiteit uit te voeren. 
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 Waarom duurt het een en ander zolang in het stadsbestuur ? 

 We hoorden al een maand niets meer. 

 Wordt dit project nu uitgerold of niet en zo ja hoe voeren we dit uit ? 
 

Vraag van gemeenteraadslid Tom Durnez (CD&V) – Bijenkasten in onze stad 

 

Door gemeenteraadslid Tom Durnez (CD&V) werd de volgende vraag ingediend : 

 

Beste, 

 

Bij het beluisteren van vorige gemeenteraad hoorde ik dat collega Belinda een interessant 

agendapunt toevoegde rond bijenkasten in onze stad. 

 

Ik werd ondertussen door een aantal imkers gecontacteerd, en wou aansluitend bij vorige 

gemeenteraad nog een aantal vragen stellen aan het bestuur. 

 

1. Zoals u zelf kon zien in de inkomende post, kwam er een brief binnen van een plaatselijke 
imker met de melding dat 1 van de bijenkasten die op stadseigendom staat te dicht zou staan 
bij zijn reeds bestaande bijenkasten.  Hier zou er blijkbaar regelgeving over bestaan.  Een 
andere imker liet ook weten dat dit het geval bij hem is.  Hier betreft het een kast die niet op 
stadseigendom staat.  Gezien deze melding zou ik graag weten hoe u met de externe firma 
overlegde om te bepalen waar deze kasten mochten komen.  Gezien bijenkasten 
geregistreerd staan, wordt dit dan toch best vooraf afgetoetst, gezien de mogelijke 
interferentie met bestaande bijenkasten.  Het stimuleren van bijenkasten is zeker goed en 
nodig, maar dit mag niet ten koste zijn van onze reeds aanwezige imkers. 

2. Voor dit project werken wij samen met een externe firma van buiten Wervik. Echter lees ik bij 
wijze van voorbeeld dat andere steden, zoals bijvoorbeeld Ieper, zelf constructies opzetten om 
met eigen imkers van hun stad een soortgelijke beweging te maken. 

 

Ik citteer : 

 

“Ieper – Bijenstad”” op 7 juni 19h30 

 

Omvattend : 

 

- Ondertekening van “Bijencharter van de Vlaamse Imkersbond” 
- “Wel en wee van de honingbij” – uiteenzetting door de regionale imkersvereniging 
- Uiteenzetting door Natuurpunt in verband met de honingbij 
- Bijenvriendelijke projecten in onze stad door milieudienst Ieper 
- Proevertjes aangeboden door de bij. 

 

Dit alles in samenwerking met : Stad Ieper milieudienst – Plaatselijke imkerverenigingen – Natuurpunt 

– Regionaal Landschap Westhoek 

 

 Werd deze piste voor onze stad ook overwogen ? 

 Werd er een bevraging gedaan bij onze plaatselijke imkers ? 

 Zou dit geen goede piste zijn om te bewandelen voordat wij met deze externe firma verder in 
zee gaan ?  Zo zouden we plaatselijke natuurverenigingen, plaatselijke imkers, scholen, 
jeugdbewegingen, … kunnen betrekken in een project van eigen bodem.  Bent u bereid dit te 
willen onderzoeken en eventueel in eigen stad ook op te zetten ?  Dit zou alvast een heel 
mooi participatieproject voor onze stad kunnen zijn.  Misschien evolueren we van tabaksstad 
wel naar de “Bijenstad”.  Iedereen weet ondertussen waar je met het houden van bijen finaal 
kunt geraken … (kijk maar naar de Panne …) 

 

Dank u alvast om de vragen tijdens de gemeenteraad te willen beantwoorden. 
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Vraag van gemeenteraadslid Sanne Vantomme (N-VA) – Stadsateliers 

 

Door gemeenteraadslid Sanne Vantomme (N-VA) werd de volgende vraag ingediend : 

 

Tijdens de vorige gemeenteraad, diende ik een interpellatie in over de brandweer. 

 

Toen ik tijdens het debat de stand van zaken vroeg over de te bouwen stadsateliers was er plotseling 

radiostilte. 

 

Het dossier was in bespreking …. 

 

In de wandelgangen van het stadhuis horen we dat er geen budget genoeg is om in deze legislatuur 

de ateliers te verwezenlijken. 

 

Klopt deze bewering ? 

 

Jammer dat er op korte termijn geen goed uitgeruste ateliers komen voor onze werklieden. 

 

Graag had ik tijdens de gemeenteraad van jullie vernomen hoe het zit met dit dossier. 

 

Vraag van gemeenteraadslid Sanne Vantomme (N-VA) – Viroviossite 

 

Door gemeenteraadslid Sanne Vantomme (N-VA) werd de volgende vraag ingediend : 

 

Beste, 

 

Ik werd gecontacteerd door sporters die het niet kunnen vinden dat men al meer dan zes weken geen 

warme douche meer kan nemen na het sporten in de ‘Viroviossite’. 

Uiteraard kan men na het sporten een douche nemen in de nabijgelegen sporthal ‘De Pionier’ op een 

200honderd tal meter. 

Wat gaat er dan allemaal verkeerd ? 

Blijkbaar zijn de buizen volledig verkalkt. 

Leidingen werden blijkbaar verkeerd aangesloten. 

Materialen zijn blijkbaar niet van superieure kwaliteit. 

 

Als ik mij niet vergis, werd er in het verleden een onderhoudsfirma aangesteld voor de technische 

installatie.  Hoe komt het dat het zolang moet duren voor er een oplossing komt ? 

 

Er wordt ook geklaagd dat er van sommige sporters weinig respect is voor deze mooie accommodatie.  

Regelmatig wordt er schade vastgesteld in de kleedkamers. 

De lift zou nu en dan ook weigeren te werken, metalen deuren knellen of werden al vervangen. 

Er werd vastgesteld dat er bij matige wind de kunststoffen zijwanden rommelen. 

 

Het is jammer dat dit relatief nieuw gebouw dat geopend werd in 2013 al zo veel gebreken vertoont. 

 

Alvast dank voor de antwoorden. 

 

Vraag van gemeenteraadslid Belinda Beauprez – Verkiezingen 

 

Door gemeenteraadslid Belinda Beauprez (N-VA) werd de volgende vraag ingediend : 

 

De verkiezingen zijn achter de rug. 
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Behalve nog enkele restanten is alle propaganda langs de wegen weg. 

Ik werd vaak aangesproken door burgers die zich ergerden aan de veelte van de affiches, “allemaal 

verloren geld” nog om niet van de grote afvalberg te spreken. 

 

In veel gemeenten is er reeds een verbod op het plaatsen van affiches langs de openbare weg, enkel 

aanplakking op de officiële borden is toegelaten. 

 

Is er een forum om dit ook in te voeren in onze stad ? 

 

 

GESLOTEN ZITTING 

26. Ontwerpakte aankoop perceel 33029A650F19 P0000 door Stad Wervik  ( PPS Project 

Ooststraat) - goedkeuring. 

 


